
UDENRIGSMINISTERIET 

 

Besvarelse af spørgsmål 88 
(alm. del) af 13. januar 2009 til 
udenrigsministeren stillet af 
Folketingets Udenrigsudvalg 
efter ønske fra Frank Aaen 
(EL). 
 
 

 
Spørgsmål 88: 
”Kan ministeren bekræfte, at oplysningerne fra ambassaden i Canada ikke er tilgået 
Folketinget?” 
 
Svar:  
 
Det er ikke kutyme, at indberetninger fra danske ambassader direkte tilgår Folketinget. Der er 
da heller intet på Udenrigsministeriets akter, der viser, at de pågældende indberetninger skulle 
være tilgået Folketinget fra Udenrigsministeriet. 
 
Der henvises i øvrigt til svaret på spørgsmål 87.  
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